



Letter to Parents No.18 – 2020/21

Dear Parents/ Guardians,

**2020/21 February Notice (1)**

To have a better understanding of our school's measures and facilitate home-school co-operation, parents may read the following circulars in detail:

- a. Class Arrangements after Half-yearly Examination
- b. S3 Parents' Day cum Seminar on Senior Secondary Subject Choices  
(Only applicable to S3)

The reply slip should be duly completed through eClass on or before 5.3.2020 (Friday).



Yours faithfully,

IU Kok-Kin  
Principal

The notice will be uploaded to our school website for your reference.

26.2.2021

### **a. Class Arrangements after Half-yearly Examination**

Given the volatility of the pandemic, many of the confirmed cases have unknown sources of infection. In late February, the school reached a consensus among all staff on the arrangements for classes of each form after the Half-yearly Examination. The arrangements are as follows:

1. Students of individual forms (including S1 to S5) will be arranged to return to school to attend no more than half-day face-to-face classes. The number of students returning to school for each session is capped at one-third of the total number of students on a half-day basis. During this period, the school has drawn up a new school calendar to instruct individual forms to return to school each day. Please refer to Attachment 1 for details.
2. The Education Bureau has no timetable for full class resumption yet. In order to allow senior form students to have more class time, from 3<sup>rd</sup> March (Wednesday) onwards, S4 and S5 students are required to attend online lessons from 2:30 to 4:30 pm every day. The School Timetabling Team emailed the updated online lesson timetables to all S4 and S5 students on February 22 (Monday). Since the mailboxes of some S4 students were full, the school issued an electronic notice to their parents on the same day.

The school will continue to implement the "Health Protection Measures for Schools" issued by the Education Bureau and the "Health Advice to Schools for the Prevention of Coronavirus Disease (COVID-19)" issued by the Center for Health Protection to protect the health of teachers and students and create a safer environment in a reasonable and feasible way. Besides, the school premises have been thoroughly cleaned and disinfected, sanitizing coating has been sprayed on all furniture surfaces at our school and air purifiers are placed in the Hall and all classrooms to maintain air circulation.

The above arrangements will also be adjusted in due course in response to the latest announcements made by the Education Bureau. Parents are suggested to pay close attention to the latest news on eClass and the school website. Should you have any enquiries, please contact us at 2476 2357.

## **b. S3 Parents' Day cum Seminar on Senior Secondary Subject Choices**

### **(Only applicable to S3)**

To help parents better understand the senior secondary curriculum and subject choices, S3 Parents' Day cum Seminar on Senior Secondary Subject Choices will be held on 12.3.2021 (Friday) from 5:00p.m. to 7:00p.m. in the school hall. Details are as follows:

Date: 12.3.2021 (Friday)

Time: 5:00p.m. - 7:00p.m.

Venue: School hall, Room 101-104 and Room 201-204

Time	Content
4:45 – 5:00	Registration
5:00 – 5:05	Address by Principal
5:05 – 6:00	Senior Secondary Curriculum - General Introduction
	S4 Class Allocation Procedure
	Alternative Pathways for Further Studies and University Admission Requirements
	Other Learning Experiences
6:00 – 6:15	Question and Answer Session
6:15 – 7:00	Meeting with Class Teachers
	3A Ms. CHING Ka-ying (3A no.1 to 18 please proceed to RM 101)
	3A Ms. NGAI Hung-ying (3A no.19 to 35 please proceed to RM 102)
	3B Mr. LAU Hon-sum (3B no.1 to 18 please proceed to RM 103)
	3B Mr. ONG Khing-haow (3B no.19 to 37 please proceed to RM 104)
	3C Mr. CHIN Hok-mo (3C no.1 to 18 please proceed to RM 201)
	3C Ms. LAM Suk-ching (3C no.19 to 36 please proceed to RM 202)
	3D Mr. PANG Shun-hong (3D no.1 to 18 please proceed to RM 203)
3D Ms. YEUNG Mei-chun (3D no.19 to 35 please proceed to RM 204)	

All parents are invited to attend and raise questions during the Q & A Session. Should you have any enquiries, please contact Mr. YEUNG Wai-cheung at 2476 2357.



Letter to Parents No.18 – 2020/21

Reply Slip

To the Principal of Yuen Long Public Secondary School,

i) I, the parent of \_\_\_\_\_ ( Class: \_\_\_\_\_ )( Class No.: \_\_\_\_\_ ), acknowledge the receipt of the following circulars:

- a. Class Arrangements after Half-yearly Examination
- b. S3 Parents' Day cum Seminar on Senior Secondary Subject Choices  
(Only applicable to S3)

ii) **S3 Parents' Day cum Seminar on Senior Secondary Subject Choices**  
**(Only Applicable to S3)**

- \* I will attend S2 and S3 Parents' Day. (Number of attendee: \_\_\_\_\_)
- I will not attend S2 and S3 Parents' Day.
- Not applicable.

Signature of Parent/Guardian: \_\_\_\_\_

Name of Parent/Guardian: \_\_\_\_\_

\_\_\_\_\_.2.2021

**Yuen Long Public Secondary School**  
**School Calendar (5-Day Week) 2020/21**

	<i>Week</i>	<b>Mon</b>	<b>Tue</b>	<b>Wed</b>	<b>Thu</b>	<b>Fri</b>	<b>Sat</b>	<b>Sun</b>	
<b>March 2021</b>	27 <i>face-to-face classes</i>	1	2	3 S5 S1	4 S5 S2	5 S5 S3	6 ^	7	6/3 S1 Admission Interview
	28 <i>face-to-face classes</i>	8 S5 S4	9 S5 S1	10 S5 S2	11 S5 S3	12 S5 S4 ^	13	14	12/3 S3 Parents' Day
	29 <i>face-to-face classes</i>	15	16 S5 S1	17 S5 S2	18 S5 S3 ^	19 S5 S4	20	21	15/3 School Discretionary Holiday 18/3 Special Arrangement- Day 1
	30 <i>face-to-face classes</i>	22 S5 S1	23 S5 S2	24 S5 S3	25 S5 S4	26 S5 S1	27	28	
	31 <i>face-to-face classes</i>	29 S5 S2	30 ^	31 S					30/3 Parents' Day (Whole School) 31/3 2nd Staff Development Day (School Holiday)

**Students from other levels should attend online Zoom lessons according to the timetables.**

^ Special Events      P Public Holidays  
 School Holidays      S Staff Development Day



家長通函第 18 號 – 2020/21

敬啟者：

**2020/21 學年二月份學校安排須知 (一)**

為讓家長更了解學校各項措施及促進家校合作，請家長詳閱下列通告：

- 一、 半年試後的上課安排
- 二、 中三家長日暨高中選科講座 (中三適用)

請家長於 2021 年 3 月 5 日 (星期五) 或之前經 eClass 填妥「家長綜合回條」。

此致

各位家長



元朗公立中學校長

余國健 謹啟

上述通告將上載至本校網頁，歡迎家長瀏覽。

2021 年 2 月 26 日

## 一、半年試後的上課安排

鑑於疫情至今仍然反覆，現時確診個案當中仍有不少為源頭不明。本校在二月下旬就各級別於半年試後的上課安排取得全體教職員的共識，安排如下：

1. 每天將安排個別級別的學生(包括中一至中五)回校進行不多於半天的面授課堂，而每節回校學生的數目以全校學生人數三分之一為限，上課時間仍以半天為限。在此期間，本校已編訂新的校曆表，標示每天回校上課的級別。詳情請見附件一。
2. 由於短期內教育局亦難以確定何時能讓全港所有學校全面復課，為盡量讓高年級同學有較多的學習時間，中四及中五級別同學由3月3日(星期三)起，每天下午2:30至4:30須進行網上實時學習。本校時間表組已於2月22日(星期一)電郵各級網上更新版課堂時間表到學生電郵信箱，部分中四學生因電郵信箱已滿，校方於同日改發家長電子通告通知。

本校將繼續落實教育局發出的《學校健康指引》及衛生防護中心的《預防2019冠狀病毒病給學校的健康指引》的各項衛生防疫措施，並已為校舍全面清潔消毒、噴灑殺菌防疫塗層，也於禮堂及課室增添了空氣淨化消毒機，以保障師生健康，以合理可行的方法締造一個更加安全的校園環境。

校方亦會因應教育局的最新公布，適時調整以上安排，請家長密切留意 eClass 及學校網站的最新消息。如有疑問，請致電 2476 2357 向本校查詢。

## 二、中三家長日暨高中選科講座（中三適用）

為讓家長了解本校高中課程的安排、高中學制的選科模式及選科時應注意的事項，本校將於2021年3月12日（星期五）下午5:00至7:00，在禮堂舉行中三家長日暨高中選科講座，詳情如下：

日期：2021年3月12日（星期五）

時間：下午5:00至7:00

地點：本校禮堂、101-104室及201-204室

時間	內容
下午4:45-5:00	家長簽到
5:00-5:05	校長致辭
5:05-6:00	高中課程簡介
	中四分班程序
	學生升學途徑及大學收生要求
	其他學習經歷
6:00-6:15	答問環節
6:15-7:00	與班主任會面
	3A 程嘉瑩老師 (1至18號學生、家長請到101室)
	3A 倪紅英老師 (19至35號學生、家長請到102室)
	3B 劉漢森老師 (1至18號學生、家長請到103室)
	3B 王慶豪老師 (19至37號學生、家長請到104室)
	3C 錢學武老師 (1至18號學生、家長請到201室)
	3C 林淑貞老師 (19至36號學生、家長請到202室)
	3D 彭順康老師 (1至18號學生、家長請到203室)
3D 楊美珍老師 (19至35號學生、家長請到204室)	

誠邀各位家長蒞臨參與。如對本校高中課程安排有任何疑問，歡迎於答問環節踴躍提出。如有查詢，請致電2476 2357與楊偉祥老師聯絡。





家長通函第 18 號 – 2020/21

家長綜合回條

敬覆者：

**甲部、** 本人為\_\_\_\_\_（\_\_\_\_\_班）（\_\_\_\_\_號）之家長，已知悉下列通告詳情：

- 一、 半年試後的上課安排
- 二、 中三家長日暨高中選科講座（中三適用）

**乙部、** 中三家長日暨高中選科講座（中三適用）

本人 \* 將出席中三家長日暨高中選科講座。（出席人數：\_\_\_\_\_）

無暇出席。

非該級學生家長，此項不適用。

此覆

元朗公立中學校長

家長／監護人簽署：\_\_\_\_\_

家長／監護人姓名：\_\_\_\_\_

2021 年 2 月 日

元朗公立中學  
校曆表 2020/21

週	一	二	三	四	五	六	日	
27 面授課堂 級別	1	2	3 中五 中一	4 中五 中二	5 中五 中三	6 ^	7	6/3 中一級自行分配學位面試日
28 面授課堂 級別	8 中五 中四	9 中五 中一	10 中五 中二	11 中五 中三	12 中五 中四 ^	13	14	12/3 中三家長日
29 面授課堂 級別	15	16 中五 中一	17 中五 中二	18 中五 中三 ^	19 中五 中四	20	21	15/3 學校自決假期 18/3 特別安排（星期一課堂）
30 面授課堂 級別	22 中五 中一	23 中五 中二	24 中五 中三	25 中五 中四	26 中五 中一	27	28	
31 面授課堂 級別	29 中五 中二	30 ^	31 S					30/3 家長日（全校） 31/3 第二次教師發展日（學校假期）

除以上標示級別，其他級別應依時間表出席網上實時課堂。

^ 特殊項目

P 公眾假期

學校假期

S 教師發展日